
托运制冷机保函 

(Guarantee Letter of Refrigerating Machine Transportation) 

致: 

To: whom that concerns 

 

我司特此申明，于 2021 年度托运的制冷机受<国际海运危险货物规则>监管且属于其编号 119 

条特殊规定，制冷机或制冷机组件含有少于 12 公斤的第 2.2 类的气体或少于 12 升的氨溶液

(UN2672)。所以，我司申明此类货物属于非危险品。如所托运的制冷机有别于此保函的申明，

我司将另外申报.由此引起的一切贵任将由我司负贵和承担。 

We hereby declare that the refrigerating machines in 2021 offered for shipment complies with 

the requirements of IMDG code Special Provision119 and that the refrigerating machines or 

parts contain less than 12KGof gas of IMO2.2, or less than 12 liter of amonia solution. 

Therefore, we declare the cargo we offered as non- dg. We will separately declarefor 

refrigerating machine which is other than current guarantee letter. We will undertake all the 

responsibilities, cost and risk that might be arising from this. 


